
Här kommer en liten sammanfattning från Fibermötet 26/3-14

Närvarande: David Örnberg, Maria Jannisa, Johan Andersson, Jan-Gunnar
Andersson, Anders Johansson och Göran Örnberg

David kontaktar Stadsnätschefen om priser på slang och brunnar så vi har
det svart på vitt.
David frågar om det finns plats i stadsnätsslangen som går utmed
Nissviksvägen och Bygatan för "lokal fiber"
David kontaktar Länstyrelsen ang PTS-bidrag

Maria mäter hur många meter som vi har ritat in i grovplaneringen

Maria kontaktar Bylander om tillstånd för att lägga slang i sjön för att
förbinda Norra med Södra Kättbo.

Maria passar på att kolla om det är möjligt tillståndsmässigt att lägga
slang i Vanån för att eventuellt ansluta Gävunda med flera byar i steg 2
att koppla upp Söromsjöbygden.

Anders kollar upp tips om andra som ger ekonomiskt stöd till såna här
projekt

Nästa möte 23/4-14 19,00 Bystugan

Vid tangentbordet

David Örnberg


